



Konstantin Moshnikov

Co-founder, producer and social media, AELITA PRODUCTION

+7 904 617-01-88 · kostyamoshnikov@gmail.com · St. Petersburg · aelita-production.ru

ABOUT

15+ years on stage, in circus and in theatre. I know the industry from the inside and understand how it works at every level. I produce and run social media for cultural and arts projects: concept through to launch, marketing through to logistics.

SKILLS

Production and project management

Festival and event organisation

Copywriting and content strategy

Budgeting

Social media (VK, Telegram, Instagram)

Crisis management

Touring and show runs

Web (HTML, GitHub Pages)

EXPERIENCE

Co-founder & Producer

June 2025 — present

AELITA PRODUCTION

- Built a production company from nothing; 10+ projects delivered in under a year
- Producer of the Tochka Cuire festival (Stary Oskol, October 2026)
- Built the brand identity, the website and the Telegram bot; runs social media across four platforms

Social Media

January 2022 — present

Komnata Sveta

- Social media for Komnata Sveta — productions by graduates of Yuri Butusov's workshop
- Organiser of BuFest 2026, a theatre festival at the Skorokhod venue (August 2026)
- Ran "ZAVIST'" (dir. Sofia Nikiforova) — sold out, with real interest from the profession
- Brought Butusov's workshop to St. Petersburg for regular guest performances; every night sold out

Performer, Social Media, Project Manager

May 2021 — present

Scientific-Technological Theatre

- Performer in the show, plus social media and project management for Russia's first robotic theatre, nominated for a Golden Mask in the Experiment category
- Performances at the New Stage of the Alexandrinsky Theatre, Sevkabel Port, Planetarium No. 1, MMOMA and elsewhere
- Set up collaborations with state and commercial venues across Moscow and St. Petersburg

Producer

2021 — 2022

Sofia Nikiforova (sole trader)

- An educational project between film and theatre, inside a commercial structure

Social Media

Svoboda self-portrait studio

- Social media for one of St. Petersburg's more distinctive photo studios

Social Media & PR

Novy Vyatich

- Social media and PR for Kaluga's leading souvenir brand

PERFORMING ARTS

Circus performer, 15+ years. Currently in the operetta "Princess Circus" at the St. Petersburg Musical Comedy Theatre — a production currently in repertory.



Константин Мошников

Сооснователь, продюсер и SMM, AELITA PRODUCTION

+7 904 617-01-88 · kostyamoshnikov@gmail.com · Санкт-Петербург · aelita-production.ru

О СЕБЕ

Более 15 лет на сцене — в цирке, в театре. Знаю индустрию изнутри и понимаю её механику на каждом уровне. Продюсирую и веду SMM культурных и арт-проектов: от концепции до выпуска, от маркетинга до логистики.

НАВЫКИ

Продюсирование и управление проектами

Организация фестивалей и мероприятий

Копирайтинг и контент-стратегия

Бюджетирование

SMM (ВКонтакте, Telegram, Instagram)

Кризисный менеджмент

Организация гастролей и проката

Веб (HTML, GitHub Pages)

ОПЫТ

Сооснователь и продюсер

июнь 2025 — н.в.

AELITA PRODUCTION

- Запустил продюсерскую компанию с нуля; более 10 реализованных проектов за неполный год
- Продюсер фестиваля «Точка Кюри» (Старый Оскол, октябрь 2026)
- Разработал фирменный стиль, полный сайт, Telegram-бота; ведёт SMM на четырёх платформах

SMM

январь 2022 — н.в.

«Комната Света»

- SMM театральной компании «Комната Света» — спектакли мастерской Юрия Бутусова
- Организатор фестиваля БУФЕСТ 2026 на площадке «Скороход» (август 2026)
- Прокат «ZAVIST» (реж. София Никифорова) — sold-out, широкий интерес профессионального сообщества
- Организация регулярных гастролей мастерской Бутусова в Петербурге: все показы с аншлагом

Перформер, SMM, менеджер проекта

май 2021 — н.в.

Научно-технологический театр

- Перформер в спектакле, SMM и менеджмент проекта первого в России роботического театра — номинант «Золотой Маски» (раздел «Эксперимент»)
- Показы на Новой сцене Александринского театра, Севкабеле, Планетарии №1, ММОА и других площадках
- Инновационные проекты совместно с государственными и коммерческими площадками Москвы и Петербурга

Продюсер

2021 — 2022

ИП Никифорова София Дмитриевна

- Образовательный проект на стыке кино и театра в коммерческой структуре

SMM

Студия автопортрета «Свобода»

- SMM одной из самых самобытных фотостудий Петербурга

SMM и PR

«Новый Вятич»

- SMM и PR — главный сувенирный бренд Калуги

АРТИСТИЧЕСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ

Артист цирка · более 15 лет. В настоящее время занят в оперетте «Принцесса цирка» в Театре музыкальной комедии Санкт-Петербурга — спектакль в прокате.